
Schriftelijke vraag

Vraagnummer: S-612 (2022-027198)

Datum indiening: 27-6-2022

Onderwerp: Stand van zaken Zwembad Zetten 

Naam indiener: Mart van Baak namens het CDA

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:

Het contract tussen de gemeente en de exploitant van het zwembad in Zetten loopt op 1-1-
2023 ten einde. De huidige exploitant wordt vervolgens eigenaar van het zwembad. Dit 
betekent ook een einde aan de huidige afspraken tussen de exploitant en de Stichting 
Zwemsport Valburg. 

Het college heeft de Raad toegezegd met de huidige exploitant in gesprek te gaan over de 
verschillende opties voor het behoud van de zwemfaciliteiten in Overbetuwe. Voor het einde 
van 2022 zou het college aan de raad een voorstel doen voor het behoud van een zwembad 
in Zetten.  

De Stichting Zwemsport Valburg zal moeten anticiperen op de te verwachten ontwikkelingen 
en wil daarom adequaat op de hoogte gehouden worden. Zij moeten tijdig kunnen 
voorsorteren op de noodzakelijke scenario’s. 

Onze vragen: 

1. Welke acties zijn er inmiddels genomen en wat is daarvan het resultaat?
2. Wat is de actuele planning en kunt u daarmee de Raad garanderen nog in 2022 met 

een raadsvoorstel te komen?
3. Heeft u in dit proces vertraging opgelopen en zo ja wat is daarvan de reden?
4. Hoe is Stichting Zwemsport Valburg meegenomen in dit proces en hoe houdt u hen 

geïnformeerd?   
5. Is een mogelijke (financiële) bijdrage vanuit gemeente Neder-Betuwe nog een 

onderdeel van de besprekingen?
 

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekeningen 

Mart van Baak, CDA 

Henk Vreman, GBO

Hanneke Bruinsma, GroenLinks

Peter de Waard, VVD




